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时间，忘却不了美好的回忆；岁月，冲淡不了友情的芬芳；距离，阻断不了心灵的感应；忙碌，断绝不了彼此的情谊。朋友，惟愿你时时开怀，幸福快乐每一天！以下是为您整理的《国庆节英语祝福语句子》，供大家参考。>1.国庆节英语祝福语句子1、Wish yo...
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>1.国庆节英语祝福语句子
1、Wish you a happy National Day！ 愿你，放飞梦想，国庆快乐！
2、Happy National Day，better and better！ 祝国庆节快乐，越来越好！
3、I wish you happiness，health and happy National Day！ 祝你幸福健康，国庆快乐！
4、Wish: happy National Day and everything you want！祝：国庆节快乐，心想事成！
5、The National Day is coming. I wish you a happy holiday！ 国庆已到，祝福送上，愿开心快乐过长假！
6、On the national day， the wind is clear and the moon is bright. Take your hand and bathe in the moonlight. Talk softly and slowly. 国庆之风清月明，携汝之手，共沐月光，缠绵细语，慢慢道来。
7、National Day， I wish you happiness and happiness， happiness and beauty！ 国庆佳节，祝你幸福又开心，快乐又美好！
8、Sincere wishes for a happy National Day！真诚的祝福，祝国庆快乐！
9、National Day is coming， let\'s wish Guoyuan， Jiayuan， Jiaxing and Guoxing！国庆节来临，让我们共祝愿国圆家圆，家和国兴！
10、The auspicious moment came again，and the National Day was happy. 良辰吉时又登场，国庆佳节喜洋洋。
>2.国庆节英语祝福语句子
1、祝你国庆节快乐，心想事成，事业蒸蒸日上！
I wish you a happy National Day.
2、岁月相伴，友情相守，人生四季与你携手。国庆节，祝你快乐到永久！
Time goes by, friends live together, and life goes hand in hand with you. Happy birthday to you on National Day!
3、幸福是丰富多采的，只你用心去体会，就会感觉到幸福！祝国庆快乐！
Happiness is rich and varied. You can feel happiness only if you feel it through your heart. Happy National Day!
4、愿你的国庆格外精彩，祝你全家都能在国庆收获幸福。
May your national day be wonderful. I wish your whole family a happy harvest on national day.
5、国庆佳节，让忙碌的脚步停一停，愿您把快乐刻进心灵。
Let\'s stop your busy footsteps on the national day.
6、祝愿我们伟大的祖国永远繁荣昌盛，也愿好运健康伴你一生！
I wish our great motherland prosperity and good luck and good health.
7、祝您事业有成、家庭美满、万事如意。
I wish you a successful career, a happy family and all the best.
8、愿你像云一样时常展露笑颜，愿你像星一样永远不会老，远方的朋友，国庆快乐！
May you always show your smiles like clouds, may you never grow old like stars, friends from afar, happy National Day!
9、祝愿快乐把你抱，福星把你照，幸福把你绕。
I wish you happiness and happiness.
10、愿我最真诚的笑容伴随你，深深的祝福你，国庆节快快乐乐，事业辉煌腾达！
May my most sincere smile accompany you, and I deeply wish you a happy National Day and a brilliant career!
>3.国庆节英语祝福语句子
1、愿幸福和快乐永远陪伴你，愿你好好享受国庆长假！
May happiness and happiness be with you forever. May you enjoy the National Day holiday!
2、祝愿咱们的祖国繁荣昌盛，所有的人健康平安。
May our motherland be prosperous and healthy for all.
3、吉祥如意到，事业步步高，祝福来，好运升，愿你一生快乐又轻松。
Auspicious luck, BBK, blessing, luck rise, I wish you a happy and relaxed life.
4、国庆节，祝你有美洋洋的心情，尽享懒洋洋的时光。
National Day, I wish you a beautiful mood, enjoy lazy time.
5、祝你开开心心吃，乐乐呵呵玩，度过一个幸福、欢乐的假期，国庆快乐！
I wish you a happy and joyful holiday. Happy National Day!
6、这美好的日子，让我用最真挚的祝福陪你度过！国庆快乐！
This beautiful day, let me use the most sincere blessing to accompany you! Happy National Day!
7、真心祝你，幸福双双至，快乐到永远！国庆节快乐！
Sincerely wish you happiness and happiness forever! Happy National Day!
8、祝愿您天天开心快乐，事事幸福如意！
I wish you every day happy and happy.
9、祝我的朋友日子红了，事业成了，生活富了，钱包鼓了，健康有了，爱情顺了。
I wish my friend a red day, a successful career, a rich life, a bulging wallet, good health, and good love.
10、在这举国欢庆的日子里，希望你快乐如夕，永远幸福。
In this day of national celebration, I hope you will be happy and happy forever.
>4.国庆节英语祝福语句子
1、Great blessing more powerful and prosperous motherland, the people of the motherland blessings every day upward.Bless you, I become more expansive pocket, bless our health beautiful wife.
祝福伟大的祖国更加强盛，祝福祖国的人民天天向上。祝福你我口袋日见膨胀，祝福我们的爱人健康漂亮。
2、National Day, the National Day, celebrating the country. The birthday wish you good mood every day happy, eternal happiness!
国庆，国庆，举国欢庆。祖国生日祝你美好心情，天天开心，快乐永恒！
3、National Day when you do not want to give too much, just to give you 50 million:10 million to be happy, healthy 10 million, 10 million should be safe, happy to 10 million, 10 million MO forget me!
国庆节之际，不想给你太多，只给你五千万：千万要快乐，千万要健康，千万要平安，千万要知足，千万莫忘记我！
4、States have a home, you can have a home, you have me, I wish my dear parents happy National Day! Health!
有国才有家，有家才有你，有你才有我，祝我亲爱的爸妈国庆快乐！身体健康！
5、Went to the National Day holiday in the country to celebrate this day, I hope you happy as Xi, always happy. Happy National Day!
又到国庆节了，在这举国欢庆的日子里，希望你快乐如夕，永远幸福。国庆节快乐！
6、Just off the beautiful Chang E, ushered in the birthday of the motherland. I take this opportunity goes to you my heartfelt blessing: I wish you all the best and every success! !
刚刚送走了美丽的嫦娥，又迎来了祖国的华诞。借此机会我呈上对你衷心的\'祝福：祝你一切顺利，万事如意！
7、Girls like flowers, and more broad-minded inclusion, in order to open up new possibilities and awaken the sleepy mountain, the river changed its appearance. This is a beautiful motherland is where my growth.
姑娘好像花儿一样，小伙儿心胸多宽广，为了开辟新天地，唤醒了沉睡的高山，让那河流改变了模样。这是美丽的祖国，是我生长的地方。
8、Lost, very missed. In this long National Day holiday, often recalled coexistence years.
9、Time to find some locations, bring blessings to a very experience!
好久不见，十分想念。在这漫漫的国庆长假里，常常忆起共处的岁月。找点时间，约个地点，带上祝福，来个非常体验！
10、Autumn years, the harvest season, I wish the most sincere smile with you, deeplywishes you happy National Day, cause brilliant TOUCH DOWN! !
金秋的岁月，丰收的季节，愿我最真诚的笑容伴随你，深深的祝福你，国庆节快快乐乐，事业辉煌腾达！
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1、You is my chocolate， i am your chocolate， ah you see more beautiful， you would think her inability. china\'s national day， and i look forward to meet you！你是我的巧克力，我是你的朱古力，见到你啊多美丽，想你想到浑身无力。国庆佳节，盼望与你相聚！
2、National Day National Day， celebrating the country， I wish you in the warm family life happiness， peace， sweet！ 国庆国庆举国欢庆，祝你在这温暖的大家庭里生活得幸福、安康、甜甜蜜蜜！
3、Joyfully celebrate prosperous country， crossing the festival let home beauty， wish you happy every day happy， everything is all the happiness！ 欢国庆祝国富民强，渡佳节愿家美人乐，祝愿您天天开心快乐，事事幸福如意！
4、Look behind you， like mild-manner singer with. The side you， like yu. Look at you， like the west door celebrate， happy National Day！ 后面看你，像蔡国庆。侧面看你，像庾澄庆。正面看你，像西门庆，国庆快乐！
5、No matter how far away， no matter how many years， let my blessing to the stars， dodges in your life every day！ Happy National Day！ 不管离多远，不管多少年，愿我的祝福化为繁星点点，闪在你生命的每一天！国庆快乐！
6、No country， which has a home； No home， which have you me. National Day approaching， let us wish of the family round the round， under one roof！ 没有国，哪有家；没有家，哪有你我。国庆来临，让我们共祝愿国圆家圆，家和万事兴！
7、National Day is a good holiday， family reunions， may your National Day， all can be in the National Day to harvest happiness to your family. 国庆是一个很好的节日，合家团聚，愿你的国庆格外精彩，祝你全家都能在国庆收获幸福。
8、National Day festival together， family and friends gather together， the lover lover together，you and I together he，everyone together for a better tomorrow together！ 国庆相聚，亲朋好友相聚，情人恋人相聚，你我他相聚，大家一起为明天更好而相聚吧！
9、Happy you hot day， a special day， attention body， gently breeze pure you， don\'t let the sun with you！ Happy National Day！ 热热的天开心的你，特别的日子注意身体，轻轻的风纯纯的你，不要让太阳晒着你！国庆快乐！
10、The air in this ribbon， into concerns sent to your remote. Hopefully we intergovernmental concerns， is no longer a National Day holiday period. 把这满街飞舞的彩带，化作关切，遥寄给你。但愿我们间的关切，不再是国庆佳节来临的时刻。
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